
Interpelláció Ács Rezső Polgármester Úr részére a Szekszárd MJV 2017. augusztusi közgyűlésére. 

Lakossági bejelentést kaptunk, hogy a Patak utcában 100 m3 számra elássák az aszfalthulladékot és a 

kikerülő földet eladják. Valószerűtlennek tűnt a történet, de a helyszín megtekintése után döbbenten 

tapasztaltuk, hogy ez a történet teljesen megfelel a valóságnak. Magyarán, az alsóváros belvizeinek 

elvezetésére kialakított árok az év, jelentős részében vízzel telt. Az e mellett történő ilyen 

tevékenység a fél város talajvizének a szennyezését okozza. Az elvárható és szükséges lépéseket 

megtettük, bejelentést tettünk a környezetvédelmi hatóságnál.  

Ki adott engedélyt a város belterületén veszélyes hulladék elásására? Ez nem egy városi polgár 

renitenskedése, hanem ipari méretű szennyezés. Ennek az eredete nem lehet valakinek a kertjében 

talált vödörnyi veszélyes hulladék, hanem valamelyik nagyvállalkozó által valahonnan kitermelt 

aszfalttal történő tudatos környezetszennyezése.  

Ki dolgozik Szekszárdon aszfalttal? Az egyik biztosan a Duna-aszfalt, a másikról a Polgármesternek 

kell, hogy tudomása legyen. Bizonyára bármelyik vállalkozó felszámolta a hulladék újrahasznosítását, 

vagy veszélyes hulladéktárolóba való elhelyezését, de akkor miért kerül a város belterülete alá, egy 

talajvíz szempontból különösen veszélyes helyre? 

Önök a mutyizásban eljutottak egy olyan szintre, ami nem csak a város jelenlegi lakóinak, de az 

unokáinak életminőségét is jelentősen ronthatják. Hol a határ? Ezek a bűnök nem fognak elévülni. 
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